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中心：______________            姓名：_______________ 

1140505 高中職生英翻中短文翻譯題目 

Heartland is a beautiful town in which vehicles are not allowed. The 

weather there is warm all the year, so trees and flowers grow well in all 

seasons. I went to Heartland last month and stayed there for five days. 

Every morning I woke up to the songs of birds. Then I would take a walk 

along the country roads. Orchards and gardens were everywhere. Flower 

shops and coffee houses were also on the way. Every night I went to 

sleep with the smell of grass. The five-day holiday in Heartland gave me 

a lot of surprises. 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1140505 高中職生英翻中短文翻譯參考答案 

Heartland是一個美麗的城鎮，車輛在這是不允許通行的。氣候終

年溫暖，所以花草樹木一年四季都長得很好。我上個月在Heartland

待了五天。每天早上都是聽著鳥叫聲醒來，然後我會沿著鄉村路散步。

到處都是果園和花園。沿路也都是花店和咖啡店。每晚我都聞著芳草

香入睡。在Heartland的五天假期中，給了我很多的驚喜。 

 


